
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 16. prosince 2007
Zápis ze zasedání
Zasláno od: pavelb
Datum zveřejnění: 5.1.2008 � 12:43:47

Zasedání číslo: 5

Přítomni: Pavel Bulín, Ladislav Bulín, Josef Slach, Zdeněk Rom, Jaroslava Romová
Omluveni: Jiří Vlk, Pavel Babor
Hosté: J. Baborová, J. Babor, Vl. Bulín, L. Bulín, K. Bulínová, Anna Bulínová, Vl. Koura, A. Kapsová,
M. Bulín, M. Bulínová, J. Romová - dle seznamu

Zasedání zastupitelstva obce Bílov zahájil starosta obce.

Vážení,
ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji  5. zasedání
zastupitelstva obce Bílov v roce 2007, na kterém Vás všechny vítám. 

Jsou přítomni 4 členové zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k
tomu, aby zasedání zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech
jednání.

Navrhuji, aby se dnešní zasedání  řídilo tímto programem:
1/ 	Zahájení 
2/	Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3/	Zpráva o hospodaření v roce 2007
4/	Návrh rozpočtu na rok 2008
5/	Návrh rozpočtového výhledu na roky 2009 – 2011
6/	Schválení nové zřizovací listiny knihovny a doplněk knihovního řádu
7/	Příspěvek občanům na odpadové hospodářství
8/ 	Návrh změny ceníku pro obecní apartmány
9/	Zpráva o činnosti za rok 2007
10/	Výhled akcí do roku 2008
11/	Ocenění dlouholetého starosty hasičů
12/	Prezentace  stavební památky – románský kostel sv. Mikuláše v Potvorově
13/	Pořízení územního plánu obce Bílov
14/	Různé a diskuse
15/	Usnesení a závěr

Ad 2/ Za zapisovatele zápisu z dnešní schůze byl navržen Pavel Bulín, ověřovatelem pan J. Slach a
p. L. Bulín
Hlasování: 4 pro. 0 proti, 0 se zdržel

Ad. 3/ Paní J. Romová přečetla zprávu o hospodaření obce v roce 2007 a seznámila přítomné s 2.
rozpočtovým opatřením v roce 2007.  Konstatovala také, že kontrola hospodaření obce ze strany
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krajského úřadu nezjistila žádné pochybení v účetnictví obce. Zprávu o hospodaření zastupitelé bez
připomínek odsouhlasili.
Hlasování: 4 pro. 0 proti, 0 se zdržel
Rovněž odsouhlasili 2. rozpočtové opatření r. 2007. Hlasování: 4 pro. 0 proti, 0 se zdržel

Ad 4/ Paní Romová dále přednesla návrh rozpočtu na rok 2008, se kterým se bylo možno seznámit
již předem na obecní vývěsce. Byl vzat bez připomínek na vědomí
Hlasování: 4 pro. 0 proti, 0 se zdržel

Ad 5/ Dále podala paní Romová návrh rozpočtového výhledu na roky 2009 – 2011. I ten byl vzat bez
připomínek na vědomí.
Hlasování: 4 pro. 0 proti, 0 se zdržel

Ad 6/ Paní Romová, jako knihovnice  dále přednesla žádost o  schválení nové zřizovací listiny
knihovny a doplňku knihovního řádu. 
Hlasování: 4 pro. 0 proti, 0 se zdržel

Ad.7/ Pan Babor navrhl, aby byly v roce 2008 vypláceny příspěvky na popelnice stejně jako v roce
2007, tj. 50% prokazatelných nákladů pro toho, kdo má popelnici objednanou po celý rok a má trvalé
bydliště v obci
Hlasování: 4 pro. 0 proti, 0 se zdržel

Ad 8/  Paní Baborová, správcová apartmánů, navrhla , aby se upravil ceník pro ubytované v
obecních apartmánech. Po kratší diskusi  bylo schváleno, že zachováme současné ceny, bude se k
nim však připočítávat cena energie, která je měřitelná na odpočitávacích hodinách pro každý
apartmán zvlášť. Toto se nemusí týkat dlouhodobých nájemních smluv. Změna bude platná od 1.1.
2008
Hlasování: 4 pro. 0 proti, 0 se zdržel

Ad.9/ Starosta obce pak přečetl zprávu o činnosti v roce 2007. Jmenoval větší akce, které byly
uskutečněny a na kterých se většinou brigádnicky podílely i někteří občané – oprava střechy
hasičárny, prořezání a zprůchodnění cesty za Žihelskou branou, dovedení mezinárodní hipostezky
do Bílova, přestěhování OÚ a knihovny do čp. 39, modernizace www stránek panem Korčákem –
částečně sponzorsky z jeho strany, vytvoření pasportu dopravního značení obce.  Informoval i o tom,
že byl obecním zastupitelstvem jmenován jako zástupce obce do Klubu hipoturistiky Plzeňského
kraje, protože by to do budoucna mohlo přinést příjmy v podobě dalšího typu turistů. Informoval
rovněž, že vložil prezentaci obce do připravované knihy s náměty hipoturistických cílů. Podobně jako
do Klubu hipoturistiky jsme vstoupili i do Dobrovolného svazku obcí 27/1, který se zabývá snahou
urychlit stavbu obchvatů kolem obcí na silnici Jesenice – Plzeň. Dále řekl, že Bílov jako člen
Mikroregionu Kralovicko se stal zakládajícím členem MAS Barokní perla a krátce vysvětlil, o co se
jedná. Na závěr řekl, že jsme v prosinci podali žádost o dotaci na opravu místní  komunikace Bílov –
Vysoká Libyně v celkové částce přes půl milionu korun. Všichni přítomní vzali zprávu bez připomínek
na vědomí
Hlasování: 4 pro. 0 proti, 0 se zdržel

Ad 10/  Dále starosta navázal akcemi, které plánuje zastupitelstvo na příští rok. Měla by mezi ně
patřit oprava další polní cesty, aby se zlepšovalo postupně okolí obce, dále by to měla být obnova
dětského hřiště, pokud se podaří získat dotaci, oprava místní komunikace Bílov – Vysoká Libyně,
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několik úprav čp. 39 – rozvod el., přidání plynového kotle, výroba druhé naučné stezky s pracovním
názvem Cesta jediného boha, která by propojila románský kostel v Potvorově s barokní Mariánskou
Týnicí. Obec se také pokusí získat dotaci PK na územní plán obce , starosta v tom již podnikl nějaké
kroky, díky členství v DSO 27/1 máme větší šanci na tuto dotaci. V souvislosti s plánovaným
obchvatem nadnesl starosta také myšlenku komplexní pozemkové úpravy v Bílově, která by hodně
pomohla ohledně vlastnictví cest a mohla by zvýšit i cenu pozemků, pokud by byly  pohromadě.
Rovněž zmínil, že zastupitelé uvažují v roce 2008 o dotaci na opravu střechy  kostela v Potvorově ve
výši přibližně 20 000,- Kč. V diskusi bylo navrženo postavit kříž na konci vsi směrem k Potvorovu,
kde se tradičně zemřelí loučili s Bílovem, a instalovat el. automatické zvonění na bílovskou kapli.
Hovořilo se i o čističce, ale bylo konstatováno, že to je věc budoucnosti. Přítomní pak vzali zprávu na
vědomí.	Hlasování: 4 pro. 0 proti, 0 se zdržel

Ad 11/  Dalším bodem bylo ocenění  dlouholetého starosty bílovských hasičů Vladimíra Bulína u
příležitosti jeho 85. narozenin. Pan Vl. Bulín převzal z rukou současných hasičů, pana Babora a pana
Roma pamětní diplom, malý balíček mu zmínění i s představiteli obce předali již krátce předtím.

Ad.12/ Starosta pak udělal krátkou prezentaci významné stavební památky celého kraje,
románského kostela v Potvorově, na jehož záchraně se chce obec také podílet.

Ad 13/ Zastupitelé projednali návrh přednesený starostou obce na pořízení územního plánu obce.
Starosta návrh zdůvodnil tím, že obec má pouze Urbanistickou studii k Programu obnovy venkova z
r. 1999, která není z hlediska EU uznávaná jako rozvojový dokument dle platných předpisů  o
územním plánování a stavebním řádu. Navíc oznámil, že bude vyhlášen dotační titul PK na pořízení
územního plánu. Dalším důvodem bylo, že kvůli plánované výstavbě silnice 27/1, která povede
kolem obce, je v současné chvíli větší naděje na získání dotace. Současně starosta navrhl, aby
pořizovatelem  tohoto územního plánu byl Městský úřad Kralovice, odbor regionálního rozvoje a
územního plánování zastoupený Ing. arch. Janem Hammerschmiedem. Všichni přítomní s oběma
návrhy souhlasili.
Hlasování: 4 pro. 0 proti, 0 se zdržel

Ad 14/ V bodu různé starosta ukázal nové letecké snímky obce, které si lze objednat
 

Protože se nikdo další do diskuse nepřihlásil, uzavřel starosta zasedání a přednesl následující
usnesení:

Usnesení obecního zastupitelstva ze dne 16.12. 2007:

43/ 2007 – zastupitelstvo schvaluje ověřovatele zápisu, Ladislava Bulína a Josefa Slacha a
zapisovatele zápisu Pavla Bulína
44/ 2007 – zastupitelstvo schvaluje zprávu o hospodaření za rok 2007
45/ 2007 – zastupitelstvo schvaluje 2. rozpočtové opatření v r. 2007
46/ 2007 – zastupitelstvo schvaluje návrh rozpočtu na rok 2008
47/ 2007 – zastupitelstvo schvaluje rozpočtový výhled na  r. 2009 – 2011
48/ 2007 – zastupitelstvo schvaluje novou zřizovací listiny knihovny a doplněk knihovního řádu. 
49/2007 – zastupitelstvo schvaluje příspěvek na popelnice ve výši 50% pro trvale bydlící občany,
pokud mají zaplaceno po celý rok
50/ 2007 – zastupitelstvo schvaluje změnu ceníku apartmánů s platností od r. 2008
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51/ 2007 – zastupitelstvo bere na vědomí zprávu o činnosti za rok 2007
52/ 2007 – zastupitelstvo schvaluje podle par. 6 odst.5, písm. a) zákona č. 183/2006 Sb. pořízení
územního plánu obce Bílov. Současně schvaluje podle par. 6 odst.1, písm. c) zákona 183/ 2006 Sb.,
že pořizovatelem tohoto územního plánu bude Městský úřad Kralovice, odbor regionálního rozvoje a 
plánování 

Zapsal: Mgr. Pavel Bulín

Ověřovatelé zápisu: Josef Slach, Ladislav Bulín

Starosta:	        	místostarosta:
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